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Zápisnica zo zasadnutia Komisie kultúry, cestovného ruchu a pamiatok pri MsZ 

     2.3. 2023 

         17:00 – 19:30 hod. 

 

Program:  

1. Privítanie 
2. Predstavenie členov komisie 
3. Udelenie dotácii v oblasti kultúry, CR a pamiatok 
4. Diskusia 
5. Záver 

 

Prítomní: Jančovičová V., Petrík M., Bližnák P., Kvetková M., Lennerová E., Liška M., Magula 
A., Machatová K., Máriassyová M., Petrakovičová Šikulová A., Ružeková A. 

Zapisovateľ: Kišoňová M. 

Účasť verejnosti: Uherčíková B. 

 

1. Privítanie 

P. predsedníčka komisie privítala členov komisie i prítomnú verejnosť. 

 

2. Predstavenie členov komisie 

P. predsedníčka komisie, p. podpredseda komisie i jednotliví členovia sa v krátkosti predstavili 
a odprezentovali oblasť, ktorej by sa chceli na pracovných stretnutiach venovať. 

 

3. Udelenie dotácii v oblasti kultúry, CR a pamiatok 

Tajomníčka komisie informovala členov o presunutí žiadosti Modranskej muzeálnej 
spoločnosti z komisie školstva (zasadala v stredu 1.3.).  

Dve žiadosti nespĺňali kritérium 10% finančnej participácie Spoločnosť priateľov poézie, 
Arsstuk – Martin Dzurek, z toho Arsstuk – Martin Dzurek žiadal príspevok na už realizovanú 
činnosť – vydanie knižnej publikácie.  

Nezisková organizácia rozvoja vidieckej turistiky sa rozhodla podať žiadosť v 2.kole 
dotačnej výzvy a Bachova spoločnosť na Slovensku podala žiadosť po termíne (1.2.2023). 

Tajomníčka tiež informovala o správe hlavnej kontrolórky a zistených nedostatkoch pri 
vyúčtovaní dotácii za r. 2022. 
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Žiadosť č. 1 

Občianske združenie Magdalénka žiada príspevok vo výške 13 000,- € na pravidelnú 
celoročnú činnosť DFS, príprava a účasť na Krajskej súťažnej prehliadke v Pezinku, príprava, 
doprava a účasť na FF v Taliansku, vydanie nového CD. 

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú podporu vo výške 6 300 €. 

Hlasovanie: za – 11, proti - 0 

 

Žiadosť č. 2 

Občianske združenie Kraľovan žiada dotáciu vo výške 5 100,- € na celoročnú starostlivosť 
o kroje, dokúpenie nových súčastí odevov, hudbu, výzdoby a pod. 

 

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú podporu vo výške 2 000 €. 

Hlasovanie: za - 10, zdržal sa – 1, proti – 0 

 

Žiadosť č. 3 

Firma Prochema s.r.o. žiada finančnú podporu na vydanie 9. zbierky básní Jozefa Trtola – 
Neseju ani nežnu vo výške 950,- €. 

 

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú podporu vo výške 500 €. 

Hlasovanie: za – 11, proti – 0 

 

Žiadosť č. 4 

OZ Presahy podalo žiadosť o dotáciu vo výške 3 300,- € na minifestival IMAGINE – pásmo 
o tvorbe The Beatles, premietanie filmu, koncert, sprievodné aktivity. 

 

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú podporu vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: Za – 11, proti – 0 

 

Žiadosť č. 5. 

Slovenská ľudová majolika Modra pripravuje 14. ročník podujatia Slávnosť hliny – 
Keramická Modra s odborným seminárom, predajnými trhmi, výstavami, tvorivými dielňami, 
hrnčiarskym bálom a žiada dotáciu vo výške 2 180,- €.  

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú podporu vo výške 2 000,- €. 

Hlasovanie: Za – 10, zdržal sa - 0 
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Žiadosť č. 6 

Združenie záchrany cirkevných pamiatok v Modre pokračuje v obnove zvonice na cintoríne 
a v druhej etape obnovy východného hradbového múru opevnenia cintorína v Modre. Na tieto 
aktivity žiada dotáciu vo výške 6 000,- €. 

Uznesenie: Komisia navrhuje podporiť aktivitou vo výške 2 000,- €. 

Hlasovanie: Za – 10, zdržal sa – 1 

 

Žiadosť č. 7 

Ľudový súbor Kráľová ĽUSK žiada dotáciu vo výške 5 000,- € na ušitie a vyžitie ženského 
a mužského pracovného kroja.  

Uznesenie: Komisia navrhuje podporiť súbor vo výške 2 000,-. 

Hlasovanie: Za – 10, zdržal sa – 1 

 

Žiadosť č.8 

Spoločnosť priateľov poézie podala žiadosť o dotáciu vo výške 1 000,- € na prezentáciu 
autorskej tvorby. Žiadateľ uviedol spoluúčasť na financovaní vo výške 0,- €, čím nedodržal  

§ 2 odst. 5 písmeno g) VZN 11/2020 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Modry. 

 

Žiadosť č. 9 

Divadlo Mokraď žiada na naštudovanie autorskej hry, naštudovanie hry O. Wilda a divadelný 
workshop pre členov dotáciu 2 700,- €.  

Uznesenie: Komisia navrhuje podporiť súbor vo výške 1 000,- 

Hlasovanie: Za – 11 

 

Žiadosť č.10 

Arsstuk – Martin Dzurek doručil žiadosť o dotáciu vo výške 5 300 na dofinancovanie 
vytvorenia a tlače knižnej publikácie. Žiadateľ uviedol finančnú participáciu pod 10 % 
a publikácia je vytvorená i dostupná v tlačenej verzii.  

Uznesenie: Komisia zobrala informácie na vedomie, žiadosť nebola podporená 

 

Žiadosť č. 11 

Richard Molnár – Artforum kníhkupectvo požiadal dotáciu vo výške 2 400 € na komorný 
mestský festival, ktorý pripomína Nežnú revolúciu.  

Uznesenie: Komisia navrhuje udeliť dotáciu vo výške 1 000 €.  

Hlasovanie: Za – 11, zdržal sa - 1 
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Žiadosť č. 12 

Nezisková organizácia rozvoja vidieckej turistiky dodala žiadosť o dotáciu na publikáciu 
v rozsahu 320 strán, ktorá má obsahovať príspevky o meste, vinohradníctve, vinárstve, kultúre 
atď. Žiadateľ informoval 20. februára 2023 e-mailom tajomníčku komisie, že o dotáciu sa bude 
uchádzať v druhom kole, kedy tiež dodá dožiadané čestné prehlásenie. 

Uznesenie: Komisia zobrala uvedené na vedomie. 

 

Žiadosť č. 13 

Organizátor podujatia Hudba Modre požiadal o finančnú podporu na organizáciu 18.ročníka 
Medzinárodného festivalu komornej hudby a jazzu vo výške 500,- €. 

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú podporu vo výške 500 €. 

Hlasovanie: Za - 11 

 

Žiadosť č. 14 

Cirkevný zbor ECAV na Slovensku Modra pripravuje „Deň modranského sirotinca“ 
s prednáškami, stretnutiami sirotných detí, prehliadkami a pod. Na podujatie žiada podporu vo 
výške 1 250 €. 

Uznesenie: Komisia navrhuje dotáciu vo výške 800 €. 

Hlasovanie: Za – 11 

 

Žiadosť č. 15 

Výtvarná skupina Sirotinec, o.z. pripravuje podujatie Sirotinec - COEXISTENCE – diskusie, 
workshopy, výtvarné umenie, hudobné vystúpenia. Uchádza sa o podporu vo výške 2 250,-€ 

Uznesenie: Komisia navrhuje podporu podujatia vo výške 500,- €. 

Hlasovanie: Za – 11 

 

Žiadosť č. 16 

Cirkevný zbor ECAV na Slovensku Modra – Kráľová sa uchádza o dotáciu vo výške 650,- 
€ na realizáciu kultúrnych aktivít a vystúpení detí a mládeže – prednes básní, spev piesní, 
divadielko, tlač materiálov, fotografií, spotrebný materiál. 

Uznesenie: Komisia navrhuje finančnú dotáciu neudeliť. 

Hlasovanie: za – 11 
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Žiadosť č. 17 

OZ Poľné ľalie v Modre Kráľovej žiada financie na spomienku na obete holokaustu spojenú 
s vernisážou výstavy fotografií a hudobným vystúpením; prezentácia publikácie „Megilat 
Ester“. Žiadosť o dotáciu je vo výške 2 650,- €. 

Uznesenie: Komisia navrhuje podporu vo výške 1 700,- €. 

Hlasovnie: Za – 11 

 

Žiadosť č. 18 

Občianske združenie Spectaculum pripravuje podujatie Zvuk for Modra 2023, na ktorý žiada 
z dotačného systému 1 300,- €.  

Uznesenie: Komisia navrhuje podporiť podujatie sumou 800,- €. 

Hlasovanie: Za – 11 

 

Žiadosť č. 19 

Bachova spoločnosť na Slovensku žiada podporu vo výške 2 240,- € na 10. ročník podujatia 
Organový festival v Modre 2023. Žiadosť bola zaslaná po stanovenom termíne a to 1.2. 2023. 
Na základe uvedeného nespĺňa kritérium stanovené platným VZN. 

 

Žiadosť č. 20 

Komisia školstva sa na svojom stretnutí dňa 2.marca uzniesla presunúť žiadosť Modranskej 
muzeálnej spoločnosti do Komisie kultúry, cestovného ruchu a pamiatok. MMS žiada 1 400,- 
€ na vydanie publikácie Ján Navara: Za drôtenou oponou a Posledný závan vojny.  

Uznesenie:  Komisia navrhuje podporiť žiadosť MMS vo výške 600,- €. 

Hlasovanie: za – 10 hlasov, zdržal sa - 1 

 

 

4. Diskusia 

Členovia komisie ocenili rekonštrukciu Kostola sv. Jána Krstiteľa na cintoríne v Modre, rovnako 
poďakovali K. Machatovej za vianočný koncert, ktorý sa tu uskutočnil v decembri 2022. 

 

M. Petrík predstavil návrh podpory obnovy pamätihodností v súkromnom vlastníctve 
z rozpočtu mesta a teda vznik schémy na ich obnovu (fasády, okná, brány a pod.). 
Vypracovanie metodiky s konkrétnymi príkladmi sa stretlo so súhlasom členov komisie. 

 

K. Machatová otvorila tému osadenia Golgoty v Dome smútku na cintoríne v Modre. M. Petrík 
navrhol využiť existujúce priestory márnice v dolnej časti cintorína. V. Jančovičová predostrela 
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myšlienku využitia pozemku bývalého záhradníctva, ktoré ale má viacerých majiteľov. Ďalšou 
alternatívou je priestor pri urnovom háji, čo je možné spojiť s rekonštrukciou plota.  

p. Máriássyová navrhuje pracovať so zoznamom pamätihodností Modry a označiť miesta, kde 
v minulosti stáli historické objekty – napr. Dolná brána, Pezinská a pod. 

 

5. Záver 

Pani predsedníčka komisie poďakovala členom komisie za účasť. 

 

 

Zapísala 

 

V Modre, 7.3. 


